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Kære ØK.  
 
Rebildporten bevares - men servicesen spares væk?!  
 
Tilbage i maj måned blev det vedtaget at Rebildporten skulle bevares i sin nuværende form, hvilket vi ser 
som den helt rigtige beslutning.  
 
Rebildporten anses som fyrtårn for turister i Rebildområdet. Samtidig er Rebildporten samlingspunktet for 
de lokale turistaktører og erhvervsdrivende, som ønsker sparring, ideoplæg og hjælp til events etc. 
 
10 års hårdt arbejde har gjort Rebildporten til dét, den er i dag. Uanset om det drejer sig om førstegangs- 
eller fleregangsbesøgende i området, bliver man altid mødt af et engageret og kompetent personale. Der er 
stor fokus på personlig service og imødekommenhed, som er med til at give den allerbedste oplevelse. 
 
Flere gange om året bliver der arrangeret events og aktiviteter, som primært ligger i weekender og 
helligdage. Ser man på besøgstiderne i Rebildporten er ”primetime” for besøgende netop i weekender og 
på helligdage, hvor besøgende har mulighed for at få gode råd og vejledning til f.eks. vandreturene i og 
omkring Rebild Bakker.  
 
Ved at fjerne åbningstiderne og muligheden for at få personlig service og vejledning, mener vi, at man 
fjerner en del af omsætningen fra lokalområdets aktører, da eventuelle gæster går forgæves. 
 
Derfor vil vi gerne appellere til at man ikke sparer åbningstiderne væk i Rebildporten og på den måde 
forringer nuværende og kommende turisters serviceoplevelse, når de besøger Rebildporten og Rebild 
Kommune. 
 
På vegne af Rebild Erhvervsudviklingsråd. 
 
Med venlig hilsen 
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